
S SEJE OBČINSKE SKUPŠČINE

Otroškemu varstvu
še več pozornosti

Osrednja točka zadnjega zasedanja vseh treh
zborov občinske skupščine je bila namenjena
obravnavi poročila o delu in problematiki skupno-
sti otroškega varstva v občini. Vsekakor so bili v
zadnjem času storjeni v skrbi za najmlajše vidni
koraki in vrsta prizadevanj na mnogih področjili
naših aktivnosti je bilo posvečeno prav razreševa-
nju še vedno perečega problema — brezskrbnega
varstva.

In kot so menili delegati v svojih razpra-
vah, ne smemo ostati na polovici poti. Biti mo-
ramo še vztrajnejši in upornejši, poiskati in orga-
nizirati moramo mnogotere oblike ustreznega
varstva, bolj obuditi skrb tudi za kontrolo zdravja
naših malčkov, vpeljati še več oblik družinskega
varstva, ki je rodilo že dragocena spoznanja, pri-
zadevati si za organiziranje varstva v delih stano-
vanjskih blokov, pospešiti gradnjo vzgojnovar-
stvenih objektov, razbremeniti matere — delavke
nenehne skrbi za nemoteno varstvo, vzpostavitev
popoldanskega varstva in še bi lahko naštevali!

•
Izvršni odbor te interesne skupnosti bo tako na

podlagi tvornih razprav in dejanskega stanja, na
katero so še posebej opozorile delegacije iz
VVZ, lahkoše jasneje opredelil akcije pri načrto-
vanju razvojnih usmeritev.

Pred delegati krajevnih skupnosti pa je bilo

razgrnjeno tudi poročilo in zaključni račun o delu
Sklada 1 jubljanskih občin za izgradnjo objektov iz
samoprispevka I. Oba dokumenta sta bila spreje-
ta. Pa vendarle se je razvila živahna razprava, ki je
bila navezana na izgradnjo objektov družbenega
standarda iz sredstev samoprispevka II. Gradnja
slednjih objektov v naši občini kasni, v precejšnji
meri pa je krivda v neurejeni komuruilni infra-
strukturi, čeprav priprave tečejo za vrsto objektov
že daljše obdobje. Delegati so soglasno osvojili
predlog člana IS Antona Bregarja, da na eni na-
slednjih sej temeljito obravnavajo problematiko
in potek gradnje objektov iz samoprispevka II.
Delegatka iz KS Rakitna pa je opozorila na zasto-
je, ki nastajajo pri pripravah na izgradnjo osnovne
šole na Rakitni in v imenu delegacije zahtevala, da
se priprave intenzivirajo, saj je vzdušje vse prej
kot spodbudno.

Z manjšimi pripombami pa je bil sprejet osnu-
tek odloka o organizaciji in delovanju civilne zaš-
čite v občini. . . .

Naj še povemo, da bo v primeru novih ukrepov
ZIS v zvezi z oskrbo energije, informacija o oskrbi
s plinom na območju naše občine, ki so jo delegati
sicer že potrdili, ponovno na dnevnem redu v me-
secu maju.


